

Tuesday, June 20, 2017

CANADIAN SOCIETY FOR SURGERY OF THE HAND (CSSH)

LEARNING OBJECTIVES:

- 1) Speakers have been instructed to speak only about things they know that the average attendee may not know, but should.
- 2) Presenters will stick with practice changing material only; no fluff!
- 3) Learners will be able to integrate this new knowledge into their practice.

Speakers time: six minutes, discussions with each topic

1700 BUSINESS MEETING: ELECTION OF NEW PRESIDENT
PAUL BINHAMMER *Toronto*

1800 WELCOMING REMARKS
PAUL BINHAMMER *Toronto*

1805: How to improve hand surgery clinical research: The role of the EQUATOR network
Comment améliorer la recherche clinique en chirurgie de la main: Le rôle du réseau EQUATOR
ACHILLES THOMA *Hamilton - Research*

1811: Canada can prove that K-wire insertion in the clinic is safe
Le Canada peut prouver que l'insertion de tige K en clinique est sécuritaire
JOSH GILLIS *Saint John - Research*

1817: Should we be putting carpal tunnel through worker's compensation?
Devrait-on inclure le canal carpien dans les indemnisations des travailleurs?
STEVE MCCABE *Toronto - Controversies*

1823: *Controversies* How to recognize and treat radial tunnel syndrome
Controverses Comment reconnaître et traiter le syndrome du canal radial
TOD CLARK *Winnipeg*

1829: Innovative concepts in peripheral nerve reconstruction- from bench to bedside
Concepts innovateurs dans la reconstruction des nerfs périphériques - de l'atelier jusqu'au chevet
PROF. OSKAR ASZMANN *Vienna*

1948: Tips and pearls for digital replants
Conseils et perles pour les replantations digitales
AVI ISLUR *Winnipeg - Digits*

1954: The secrets to success in adult pollicisation
Les secrets pour réussir la pollicisation chez l'adulte
TOM HAYAKAWA *Winnipeg - Digits*

1900: How we should treat jersey finger
Comment traiter le doigt jersey
DOMINIQUE TREMBLAY *Montreal - Digits*

1906: Local perforator flaps for hand reconstruction
Les lambeaux perforants pour la reconstruction de la main
STEVE MORRIS *Halifax - Digits*

1912: Things all hand surgeons should know and do about rehabilitation
Ce que tout chirurgien de la main devrait savoir et faire concernant la réhabilitation
CHRIS NOVAK *Toronto - Complications*

1918: Solving boutonniere, PIP extensor lag and hand pain problems with relative motion splinting
Solutionner les boutonnières, le décalage de l'extenseur et les problèmes de douleur avec des attelles à mouvement relatif
DON LALONDE *St John - Complications*

1924: Management of complications of extensor tendon injuries
Traitement des complications dans les blessures des tendons extenseurs
RUBY GREWAL *London - Complications*

1930 BREAK

2000: What plastic surgery residents should know about the wrist

Ce que les résidents devraient savoir concernant le poignet
GEOFF COOK *Saint John - Wrist*

2006: Demystifying the back box of the wrist: An approach to ulnar sided wrist pain
Démystifier la boîte noire du poignet : Une approche pour la douleur du poignet côté ulnaire
NINA SUH *London - Wrist*

2012: How to diagnose and treat mid carpal instability
Comment diagnostiquer et traiter l'instabilité du milieu du poignet
HERB VON SCHROEDER *Toronto - Wrist*

2018: Dealing with the SLAC wrist
Prise en charge du poignet SLAC
MIKE MORHART *Edmonton - Wrist*

2024 Hand and wrist injuries in elite level athletes: tips and pearls
Blessures de la main et du poignet chez les athlètes niveau élite: conseils et perles
ROD FRENCH *Vancouver - Wrist*

2030: Nerve transfers: Do they work and should we do them
Transferts nerveux : est-ce qu'ils fonctionnent et devrions-nous les utiliser
DOUG ROSS *London - Nerve*

2036: How to do an end to side nerve transfer
Comment faire un transfert nerveux termino-latéral
HEATHER BALTZER *Toronto - Nerve*

2042: Tips on how we made our best nerve transfers work
Conseils sur comment faire fonctionner nos meilleurs transferts nerveux
CHRIS DOHERTY *London - Nerve*

2048: Doing your first case of nerve transfer after spinal cord injury
Faire votre premier cas de transfert nerveux après une blessure de moelle épinière
KIRSTY BOYD *Ottawa - Nerve*

2054: Spastic Upper Extremity: reliable operations that work and how to do them
Le membre supérieur spastique : opérations valables qui fonctionnent et comment les faire
JENNIFER GIUFFRE *Winnipeg - Nerve*